

Year 10 (Early entry) 11 and 12 – IGCSE and IAS Mock Exams

(March 26th -April 2nd 2023)

March 19th, 2023

Dear Parents and Families

A final set of Ta'allum Year 10 (early entry) 11 and 12 Mock IGCSE and IAS level exams will take place from **Sunday 26th March until Sunday 2nd April 2023**, as detailed in the timetable. Students' attendance at all appropriate exams is compulsory. **All year 11 and 12 students will be expected to sit an Islamic Studies exam.**

These Mock Exams will provide the opportunity for students to demonstrate their current level of achievement at the level of difficulty they will face in the external exam series May/June 2023. Once exams are marked, students receive important feedback on their strengths and areas for development. **The exam results are essential for students in years 10 (early entry) 11 and 12 as they will provide students with an indication of what areas they will need to focus on for revision purposes when they sit their final exams in the summer exam series 2023.**

In the event of a student being unable to take an exam next summer e.g., due to illness, the Mock exams will comprise the evidence base for a grade award.

Arrangements for the March/April 2023 Mock Exams.

- Students should **arrive no more than 15 minutes before the start of the exams and leave promptly** once their exams are completed for the day. If there is a gap between the times of 2 exams, students will be supervised on site.
- The **Year 10 (Early entry) 11 and 12 [Mock exam timetable](#)** has been forwarded and is posted on the academy website. The relevant **Learning Objectives for March /April exams** will be published by **Monday 20th March 2023**. Please check the timetable carefully for the timings of your child's exams. Each day, he or she will sit up to 3 exams. You should carefully note variations to finish times.
- Students in year 11 and 12 will be required to **attend school only for their exams on the timetabled days** during the Mock Exams period.
- Students in **year 10** will be required to **attend school full time following their normal timetable** and attend exams according to their early entry choices.
- All students must wear **full school uniform**. Students who arrive out of uniform may not be allowed to enter the exam room.
- Students should arrive **fully prepared with all the necessary, essential items of equipment** for written exams: black pen, pencil, ruler, eraser, pencil sharpener and geometric equipment, as required.

Lessons will resume for all Year 11 and 12 students immediately after the exams on Monday 3rd April 2023.

We thank you for your continued support and we wish all our students the best of success in the forthcoming Mock exams. Please do not hesitate to contact the Head of Secondary at the Academy if you require any further clarification of the details.

Yours faithfully

Principal

الاختبارات التجريبية للصفوف: (10- الدخول المبكر)، و(11) و (12) في مواد IGCSE وIAS (26 مارس - 2 إبريل 2023)

16 مارس 2023

السادة أولياء الأمور الكرام

تحية طيبة، وبعد:

فيرجى العلم بأنه سيتم إجراء الجزء الأخير من سلسلة اختبارات مجموعة (تعلم) التجريبية لطلبة الصفوف: (10- الدخول المبكر) و(11)، و(12) في مواد IGCSE وIAS، وذلك خلال الفترة من الأحد 26 مارس إلى الأحد 2 إبريل 2023، وفق التفصيل الوارد في [جدول الاختبارات](#). إن تأدية الطلبة لهذه الاختبارات إلزامي. وإلى جانب هذا، يجب على طلبة الصفين: (11)، و(12) تأدية اختبار مادة التربية الإسلامية في الفترة نفسها المشار إليها أعلاه.

توفر هذه الاختبارات التجريبية الفرصة للطلبة لإظهار مستوى إنجازهم الحالي في اختبارات بمستوى الصعوبة التي سوف تكون عليها سلسلة اختبارات مايو/يونيو 2023. وفور تصحيح هذه الاختبارات التجريبية، سوف يُزود الطلبة بتعليقات مهمة بشأن مواطن القوة في أدائهم، والمواطن التي تحتاج إلى تحسين. وتعد نتائج هذه الاختبارات ضرورية بالنسبة إلى طلبة الصفوف: العاشر (الدخول المبكر) والحادي عشر والثالث عشر؛ لأنها ستزودهم بمؤشرات بشأن الجوانب التي يحتاجون إلى التركيز عليها لأغراض المراجعة والاستعداد لاختبارات مايو/يونيو 2023.

وفي حالة عدم تمكن طالب ما من أداء اختبار ما في الصيف المقبل بسبب المرض (مثلاً)؛ فإن الاختبارات التجريبية ستكون المرجع الرئيس لمنح الدرجة.

الترتيبات الخاصة بالاختبارات التجريبية في مارس/إبريل 2023:

- ينبغي للطلبة الوصول إلى المدرسة قبل 15 دقيقة على الأكثر من موعد بدء الاختبار، وأن يغادروا فور تأديته. وإذا كانت هنالك مدة فاصلة بين اختبارين في اليوم الواحد؛ فسوف يتم الإشراف خلالها على الطلبة المعنيين داخل المدرسة.
 - تم نشر جدول الاختبارات التجريبية للصفين: الحادي عشر، والثاني عشر. وسوف تُنشر أهداف التعلم ذات الصلة باختبارات مارس/إبريل على الموقع الإلكتروني للأكاديمية يوم الاثنين 20 مارس 2023. يُرجى الاطلاع على جدول الاختبارات بعناية لمعرفة مواعيد اختبارات ابنك. وفي كل يوم، قد يؤدي الطالب عددًا من الاختبارات يصل إلى ثلاثة؛ لذا ينبغي الانتباه بعناية إلى الاختلافات في بعض مواعيد الانصراف.
 - خلال فترة الاختبارات التجريبية، ينبغي لطلبة الحادي عشر والثاني عشر الحضور إلى المدرسة فقط في الأيام التي يكون لديهم فيها اختبارات، وذلك وفق الجدول المنشور.
 - يجب على طلبة الصف العاشر الالتزام بالذوام المدرسي الكامل وفق جداول دروسهم المعتادة، مع حضور الاختبارات التجريبية الخاصة بالمواد التي سبق لهم اختيارها من قبل.
 - يجب على جميع الطلبة ارتداء الزي المدرسي الكامل. ومن يصل إلى المدرسة دون ارتداء الزي الرسمي، فقد لا يُسمح له بالدخول إلى غرفة الاختبار.
 - يجب على الطلبة الحضور إلى الاختبارات مستعدين بجميع الأدوات الضرورية للاختبارات، مثل: قلم الحبر الأسود، وقلم الرصاص، والمسطرة، والممحاة، والمبراة، والمعدات الهندسية عند الطلب.
- وسوف تُستأنف دروس طلبة الصفين: (11)، و(12) فور الانتهاء من تأدية هذه الاختبارات، وذلك يوم الاثنين 3 إبريل 2023.

نشكركم على دعمكم المستمر، ونرجو لطلبتنا التوفيق في الاختبارات التجريبية القادمة. ويُرجى عدم التردد في التواصل مع مدير المرحلة الثانوية في حال الحاجة إلى مزيد من التوضيح أو التفصيل.

مع أطيب التحيات،،،

مديرة/ة الأكاديمية